



*Le texte Français suit*

## ***Landeryou and Murray Win Bronze at World Championships***

WINNIPEG, MB, August 19, 2018 - Tim Landeryou of Calgary and Samuel Murray of Baie-Comeau are coming home with a bronze medal in doubles from the World Championships being held in San José, Costa Rica. The tournament ran from August 10 to 18, 2018.

This is the first time Landeryou and Murray have medaled together in doubles at an international tournament. Murray won bronze in men's singles at the 2016 World Championships and this is Landeryou's first World Championship medal since 2010. Both athletes have had success either on the pro-tour or at other major international tournaments. Landeryou was a member of the 2011 and 2015 Pan Am Games team and medaled at both events.

Canadian athletes begin their regular season at home in Canada in September. Racquetball Canada will continue the process of selecting its team for the 2019 Pan Am Games at the first National Team Selection Event being held in November.

Links to the draws, results can be found on the [International Racquetball Federation](#) website.

Racquetball Canada is the national sport governing body for the sport of Racquetball in Canada. Along with the support of the Government of Canada and many valued partners, Racquetball Canada develops competitive national teams and oversees programs that grow the sport of racquetball in Canada. For more information visit our [website](#).

### **Media Contact:**

Jan Hanson  
Director of Communications and Marketing  
Racquetball Canada Board of Directors  
[jhanson@accesscomm.ca](mailto:jhanson@accesscomm.ca) | 306.502.4422

***Landeryou et Murray remportent la médaille de bronze au Championnat du monde***

WINNIPEG, MB, le 19 août 2018 - Tim Landeryou, de Calgary, et Samuel Murray, de Baie-Comeau, vont revenir chez eux avec une médaille de bronze du double masculin au cou, obtenue au Championnat du monde qui a eu lieu à San José, au Costa Rica. Le tournoi s'est déroulé du 10 au 18 août 2018.

C'est la première fois que Landeryou et Murray obtiennent une médaille ensemble en double à un tournoi international. Murray avait déjà remporté le bronze en simple masculin au Championnat du monde de 2016, et il s'agit de la première médaille de Landeryou à un championnat du monde depuis 2010. Ces deux joueurs ont récemment connu le succès, soit dans le cadre du tour professionnel, soit à d'autres tournois internationaux importants.

Les athlètes canadiens vont commencer leur saison régulière au Canada en septembre. Racquetball Canada va continuer son processus de sélection de l'équipe qui représentera le Canada aux Jeux panaméricains de 2019, à l'occasion de la première épreuve de sélection de l'équipe nationale qui aura lieu au mois de novembre.

Vous pouvez consulter les tirages et les résultats sur le site Web de la Fédération internationale de racquetball, à l'adresse suivante :  
[www.internationalracquetball.com](http://www.internationalracquetball.com)

Racquetball Canada est l'organisme national directeur de sport qui régit le racquetball au Canada. Avec le soutien du gouvernement du Canada et de nombreux précieux partenaires, Racquetball Canada développe des équipes nationales compétitives et supervise des programmes visant à faire progresser le racquetball au Canada. Pour obtenir de plus amples informations, à propos de Racquetball Canada, [visitez le site](#).

**Personne-ressource pour les médias :**

Jan Hanson  
directrice des communications et du marketing  
Conseil d'administration de Racquetball Canada  
[jhanson@accesscomm.ca](mailto:jhanson@accesscomm.ca) | 306-502-4422

Join My Mailing List



Funded by the Government of Canada  
Financé par le gouvernement du Canada

Canada